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. The fo]lmd.ng :Investigation waa conducted by Spec:lal Agents

" ROBERT. E. SUNKEL and ROBERT T. RISGWITZ on February 26, 27-and 8,

1952; at mm, Flonda.
BASIS: Contact residents of all houses in colored.
' quarters. at.Mims to obtain additional infomation
-of value to mstaxrl: investi@tion. : _ -

-

- Reaidents of all houses in the oolored quarters were inter-
viewed and asked if they had heard anything about the two white men.
who had appeared at BURNEIT's store oa May 17, 1951, inquiring for
HARRY MOQHE's residence. They were also asiced if they had heaxd of
anyoné-vwho had seen any antomobiles or persphs. irtho v.i.cimty of the
MDORE hams just prior to the. bombing. In addition to these gpecific

questions, each person was asked generally whether he or she had any
information of value to instant investigation. All were advised to

-contact the FBI immediately ahould any in:romatmn come: to the:l.r at- :
.tention in the fu:l:ure

In ordsr to conduct t.hia mveatigation a sketch nap was
made of the colored quarters and on 3% sach-bouse.was plaged in its
relative positinn in the quarters. It should be ncted enly the. main'
street designated as Church Street has a name. None of the houses
has a number. For purposes of control these houses. have been numbered
on the mape. 'rhis ‘map 1s being maintainsd in the Miami f£ile..

' It should be noted that many of the individuals’ recontacted
durd.ng the. course of this investigation have been previously contacted
and have furnished information in instant case which has been reported |
previoualy. These persons are designated by an asterisk after their
names in the 1ist appearing below.

Except for information previoualy received and reported, none -

of the individuals contacted were able to furnish any information of
value to this investigation. Their names are being set forth in alpha-

“betical order and opposite each name appears a number: corresponding

0. the mumber of:the house in whd.ch. that person reaides as reﬂeoted
by the above memioned aketch map, . s '
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GEOP.IE ABRAMS

VIOLABARKIN '
LIOYD BARTON -

. JOHNNY BELL #

SAM BIRD #
CHARLIE BLANE

. EUGENE BLANE

1OUISE BLANE
TEMPTE BLANE
HEZKIE BRITT

. J. C. BRTTT

ROBERT BRITT
ZEKE BRITT
CLEVE BROTHERS
FAED BRON' -

IRS. HOVARD T, BUBNETT *

HOWARD T. BURNETT *
ISAAC CRANDELL

' UELVIN CLAIR.

ARTHUR CLARK
ROBERT COBES

ZFFEN COGER
FLORENCE CUYLER #
FRED CUYLER

PAUL CTYLZR *
MATHEW DAUTRY
COLUMBIA DONMIEY -
ARTHUR FIELDS. = -

- OSCAR FULLER

CURTIS GILEERT
LUCILIE GILBERT
EZEKA GRANT, JR.
JACOB. GRANT
JAMES GRANT
10TTIE MAE GRANT
MOWIE GRANT .
ROBERT GRANT . -

.. TOM GRART"

To F. JOHNSON

T. J. JOHNSGN
WILLIE JOHNSON
IRENE JORDEN -
CLARENCE KIDD
ISAAC KINDELL =
MiY KOOELL
ALICE KIRKLAND
EUGENE LEE

JOHN HENRY LEE #
SHELLY LEMIS.
WILL LEWIS
EUGEN LOVE
JDMY MATOY

* ERVIN MARTINO

- 56 ~

LUCIUS. NARTTHO % -
MASONIG LODGE

REV. FRED MASSEY #
M. C. McCLENDON
ALICE McCLOUD
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GENHGE MeCLOUD
ADEL HoKENZTE #

. ARTHUR McKENZIE, SA.
ARTHUR MGKENZIE, JR. *
CHESTER McKENZIE # .

. SUSKN MeRAE - :
- JOE MDS .

" COLEMAN MITCHELL

JAMES. MITCHELL

'EEV.JOI!NM.MTCHEIL*

MANZEL MITCHELL 3 -
ROBERT MITSEELL % .
WILLIAM MDODY
CHARLES MOSLEY

JESSIE B. MSIEY -

VIOLA NEAL
WILLIF NICHOLS

GENEVA PETERS

'DOUGLAS PETERS .

RUNETT PIERCE
EDDIE PIPKIN
ELNORA PLUMEER ..

- SKELLY POSEY .

TETER PRIMER :

- BLLA MAE RAINS

MAYO' RATNS .

ALEX REED #
RATHANIEL ROACH
RUSSELL ROBINSON .

WILLTE ROBINSON . .
_mamp.mmm’

SAM ROSS
GERALDINE. ROZIER
EUGENE SIWYER

PAT SAWYER.

WILL SAUYER -
EIGENE SXIGLER

F. S. SEIGIER
F. S. SEIGIER, JR.

"JENNIE SEIGLER -
. LEE. SEIGIER

HAZEL SHELTON *
BARNEST STLBY
RANDOLF SLOAN -
JULE. SMITH -

~ 1ONKIE SMITH

ASGRNIPLRERS3S8E

W

N

H. J. STRICKLAND.

ROBERT TAYIOR . .
RUBY LEE TAYIOR : -
JAMES THOMAS:
MARIE THOMAS 3t
., HERMAN TRAVIS - -
. MERYTA TRAVIS #
REBECCA TRAVIS A
CRANDALL JEFFERSCN ‘WARKEMR®. 22
JOE WARREN % 23
0. K. WASHINGTON %* 9L
CICERC WEST. - S |
'H‘a C. WEST : 35
CAP WILLTAMS 118
FIORA WILLIAMS: - . 7130
JOHN T.WOODS' 30
REUBEN (PREITY). mo'rmr 115
Juke Joint’ _ _
JACK WINN . . 39
CHURCH - - . 54
CHURCH. - R 734
CHURCH : 75
CHURCH 85
- STORE émmm mv:ts) 58
STORE (WALTER GHANT) T2
© STORE . | , 73
STORE

STORE (HOWARD T. BURNEI"I') 83
WOOTEN®S JUKE JOINT
VACANT

VACANT

VACANT

VACANT

VACANT

VACANT

VACANT

VACANT

VACANT

VACANT

VACANT

VACANT .

VACANT

VACANT

VAGANT

VABINT

VAGANT C

T. Jo SMITH = -
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- Memorandum
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' mz@?(] SUPERVISOR #4

SUBJECT: UNSUBS; KILLING OF MR.
AND MRS. HARRY T. MOORE,
MIMS, . FLORIDA, 1951

. CRA
(00: TAMPBA)

meeting was held in Mr.
USA Betz, SAC Philip A.

own part in the crime.

- Tampa
D:rab
(2)

- UNITED STATES GOVERNMENT

o i SAC, TAMP “T44-2708) ) (P) :

ney Douglas Cheshire, Sta
Patterson, and Supervisor

o Mr. Cheshire advise
jnvestigator, -Mr. Patterson,
tioned mattex. Patterson has
who is guite ill but who was a member of the Klan at the time
of captioned double murder, and who has identified the two
bomb. Both were members of the
short time thereafter. One of
d suicide. Mr. Cheshire stated
admitted any complicity on his

individuals who placed the
Klan and died a relatively
the tw0'1ndividuals-committe
that the individual has not

ments with the Civil Rights D )
Justice, Mr. Patterson was allowed. to review FBI files- in

UNITED STATES. DEPARTMENT OF JUSTICE.

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

DATE: ’ 1/7/80

on 1/7/80, at the request of. USA. Gary Betz, ‘a

¢ office, at which were present
McNiff, Brevard County State Attor-
te Attorney Investigator "Buzz"
Robert H. Dwyer.

d that for some time now. his
has been investigating cap-

been talking with an individual

.. Cheshire said that some time ago, through arrange-
jivision of the Department of

this matter at the Justice Department.- He was not furnished
the. identity of any informants jn this case although from

_the T symbols in the file, it appeared that the FBI had a -
number of informants .who wexe contacted during an extensive
jnvestigation. He is concerned that his source of information
might have been an FBI informant; however, at this time he
does not wish to furnish his source's identity so that it
could in fact be checked.

YY~F208 ~ l[

BRI WETHED
:

SERIALIZED Fiio_ o,
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e Payroll Savings Plan |

EXHIBIT

e




. TP 44-2708

'He is interested in once again reviewing the file
as completely as possible so as to compare the file with the
information he has most recently obtained from his source.
The file also indicates that the Case Agent was probably a
Miami based Agent named Tobias Matthews. He would like to
locate Mr. Matthews if at all possible. ' S

USA Betz stated. that he would check. with the
\-Iustice Department and do what he could to make the file
available for review. SAC McNiff stated that efforts would
be made to determine the current whereabouts of Tobias
‘Matthews. :

Although Cheshire did not identify his-source,
he said the squrce had been the head of the Klan - "Wrecking
Crew" -and had been indicted for a crime similar to captioned
crime. Finally,. he said that this individual is almost
terminally ill and extremely difficult to deal with because
of a mercurial disposition. .

ADDENDUM OF SUPR. ROBERT H. DWYER
1/8/80 ~
RHD:xab

. on 1/8/80, I was able to ascertain. that former SA
Tobias Matthews was transferred from Miami to Los Angeles,
where he retired and is believed now to be living in Glendale,
California. He did not join the ex-Agents' association and
thus there is no address for him.

. I found out further, however, the Agent who was
actually running this case on the scene was former SA Frank F.
'Meech, who now lives at 80 Tropical Shores Drive, Tavares,
Florida. This information I furnished telephonically to:
-Investigator "Buzz" Patterson, and he stated that he was most
appreciative and would make contact with former SA Meech.

-_2*'_



Tampa, Florida
Frril 7, 1973

UHEIOWN SUBJECTS; : - _
FILLING OF MR, AND }NRS. HARRY T. MOORE, '
IS, FLORIDA, 1951 . .

- on March 2, 1978, Raywond Henry, Jr. appeared at
the Fort Pierce Office of the Yederal Bureou. of Inves-
tigation, Fort Pierce, Florida, and furnished a signed
statement regarding his knowledge of the alleged bowxbh

‘killing of Mr. and Mrs. Harry T. Mecore in Mims, Floridd,

-4 - Bureau ) : :
) I Tampa.iiiiiii’ ' _
JCM/by : ' -

hi]

Circa, 1951.

('5-)%

: thig document contains neither recommendations nor conclusions

of the FBI. It is the property of the ¥RI and is lcaned to -
your agency: it -and its contents are not te ba distributed
outside your agency. .

EXHIBIT
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FG 302 (REY, 1 127-70)

'FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION.

_ Dote of transcripti 3/8/78

~ 'RAYMOND HENRY, JR., General Delivery, Titusville,
Florida, appeared at the Ft. Pierce, Florida Resident. Agency
in the company of CHARLIE FRANK MATTHEWS, local National
Association for the Advancement. of Colored People (NAACP)
Representative. HENRY stated he was a participant in the A
bombing of the MOORE residence, Mins, Florida, in which MOOQORE
and his wife were killed several years ago. :

HENRY was advised of the identity of the interviewing-
Agents and his pasié rights pertaining to interrogation. o
HENRY promptly'waived these rights as indicated on a signed -
Advice of Rights - Waiver. form, and insisted on furnishing the
following signed statements:

"pt. Pierce, Florida
:March 2, 1978

"7, RAYMOND. HENRY, Jr., 109 South .7th Street,
Ft. Pierce, Florida, make the following free and
voluntary statement to W. JAMES FRANKLIN and KEITH L.
UNDERWOOD .who have. identified themselves to me as ,
special Agents with the Federal Bureau of Investigation.
No promises have been made to me and since the doctors
at the Veterxans Administration (VA) Hospital have told
me I have only a short time to live, I want to get
this off my conscience.

"I was born in Terre Haute, Indiana, graduated
from the University of Texas with a degree in chemical
engineering, and am the recipient of the Medal of Honor
as a result of military service in World War II on
Iwo Jima. :

"I hereby say this to clear my conscience and
also to make the guilty pay for what they have done,
it's been many years ago but I still want to tell the
truth of what happened. -

TR 0% - D

3/2/78 Ft. Pierce, Florida ‘MM 44-3540
ln!erv‘luwod on, & ot File # :

" sa wWUAMES FRANKLIN and ,
byjN\SA KEITH L. UNDngQop: KLU/ jgm Dond dictoted 13/8/78

This documant contains neither recommendotions nor conclusions of the FBL 1 is the property of the FBI and.is loaned to your sgancy:
i and its contenls ore nol lo be distributed outside your ogency. : :




MM 44-3540

"I returned to the Ft.. Pierce area on convalescent
leave from U.S. Marine Corps. Came on 30 day
convalescent leave (Oak Knoll Naval Hospital,

Oakland, calif.)

. "I was a member ‘of the K.K.K. Much talk about
a man named MOORE. He didn't live in Ft. Pierce. He
~11ved in Mims, Fla. ‘

"I agreed to make a bomb with my knowledge of
ex91051ves

"This I dld. I made the bomb, accompanied the
group of Klansmen to Miami, Fla. ‘

"I placed the bomb under bed in MOORE ‘s home.
"It did explode the'bomb myself.

"Close details I will tell to F.B. I. officials
which I have done.

"I do thlS without any promises as to leniency, etc. .
“/s/ RAYMOND HENRY, JR,
© 1116 Main St.
Titus_ville, Fla.
“Residxng now
109 Sso. 7th St.
Ft. Pierce, Fla.
"March 2, 1978

"W. JAMES FRANKLIN, SA, FBI, Miami, Fla., 3/2/78
"REITH L. UNDERWOOD, SA, FBI, Mlaml, Fla., 3/2/78"

* * k % %

"Ft. Pierce, Fla.
March 2, 1978

"}, RAYMOND HENRY, Jr., while taking part in

{




MM 44-3540

"a KKK meeting in Ft. Pierce, a man' named MOORE was
discussed. I knew about explosives and agreed to
make a. bomb. This I did.

"In. the’ meetlng were LONNIE NORVELL, BILL BOYD,
WOODROW ATKINSON, Jr., E. PARKER and 'COWBOY' (a
colored man) was there '

"Travellng to Mims, Fla. to plant the bomb.
'"COWBOY' (colored man) was a decoy to get Mr. MOORE
from home on a ruse.

. "I planted the bombfin MOORE's bedroom under his
bed. :

. "The explosion took place at 9:37 PM. Was knocked
down by blast.

"J.E. PARKER (Brevard County Sherlff's Office)
gave us clearance through the county.

“Returned_to:Ft. Pierce, all went to Marine Lounge,
- Ft. Pierce, Fla.. Ft. Pierce Hotel and had a few drinks.

"Phis information I'm giving is because I can't .
live with my conscience any longer and I'm suffering
from incurable bone cancer.

"Mar. 2, 1978
Ft. Pierce, Fla.

"W. JAMES FRANKLIN, SA, FBI, Miami,.Fla., 3/2/78
"KEITH L. UNDERWOOD, SA, FBI, Miami, Fla., 3/2/78"

* X k % k-

In addition to the signed statements furnished by
HENRY, HENRY advised as follows:

He obtained his knowledge of exp1051ves during his
service with the Third Marine Brigade, U.S. Marine Corps,
and made the bomb himself." He stated this bomb filled a box
approximately 4" X 5" and consisted of black powder, % stick
of dynamlte, murlatlc acid, and sulphuric acid.




‘MM 44-3540

HENRY advised the fuse to this device was a-trail'éf liquid
sulphur and he and BILL BOYD actually set the bomb under
MOORE's bed. , '

HENRY continued that the bombing took place in. the

springtime, around Easter,

that it was Klan instigated, and

that LANIE NORVELL was the head of the local Klan.

as follows:

Name

Race

Sex

Date of birth
Place of birth
Height
Weight
- Hair

Eyes

SSAN

Address

Occupation
Military service

From-observaﬁion and interview, HENRY is described .

RAYMOND HENRY, JR.

" White

Male .
June 30, 1927

Terre Haute, Iandiana
6'2" . :
230 1lbs..

Grey

1116 Main Street,

Titusville, Florida

Painter, self-employed

U.S. Navy, 6/43 -9/45,

NSN 294-29-71, Corpsman,.
Honorable Discharge. Claims
receipt of Medal of Honor on
Iwo Jima. U.S. Marine Corps,
6/50 - 1/17/53, 3rd Marine
Brigade, Medical Discharge.
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frs

Veterans Administration Hospit
information: ,

RAYMOND HENRY,JR., Social

connection with a heart condition. -

"‘DERAL BUREAU OF INVESTIGATION

3/8/78

Date of lranscription

WILLIAM E. RINGEL, sﬁémisor; Medical Records,
- furnished the following

Security Number

was suppbsed‘tO‘regort-to this hospital in December, 1975, in .’

He failed to report om

‘this occasion., He was an out patient at the hospital on a

munber of occasions in 1976, and his complaint always con-
cemed pains in his chest. He has failed to get the mecessary
laboratory work done at the hospital in connection with his
_complaints. He was last at this hospital on June 23, 1976,

at which time he again complained of pains in his chest. A

note in his file reflects that as of August 18, 1976, his re-
sidence was listed as P.0. Box 3708, Sarasota, Florida. There'.
is nothing in his file that indicates he is scheduled for surgery
to remove any part of his left leg for bone cancer or any other

by

) This documant contalns neither recommendolions nar conclusions of the FBL 1t
# ond Hs conlents ore not 1o be distributed outside your agency.

—_Date dicrated,

reasone.
e
g"'“ gt . N f e mme 4 e e et e w e———
Inleeviewed on, 3/3/78 ot Bay Pines’ Flori‘da File & i ?mpa M’2708
SA JAMES DELK LELAND:db- 6 3/6/78

b

s the property of the FBi ond is looned to your ogancy;.




(flov. 5—{‘-72)

. DISPOSITION IS NGV

The following FBI record, HUMBER
Information shown on this identifica

UNI™ D STATES

FEDERAL. BUREA

REPARTMENT OF I “TICE
U OF'INVE;TiC—ATIOb. )

IDENTIFICATION DIVISION

COMMUNKICATE WITH AGENCY CONTRIBUTING T

wASHINGTON, D. C. 20531
5 054 981 ‘

tion Record represents data fu
SHOWN O FURTHER EXPLANATION aF .CHAR‘
HOSE FINGERPRINTS. .

" is furnished FOR OFFICIAL USE ONLY. -

rnished FBI by fingerprint contributors. WHERE

GE OR.DISPOSITION IS DESIRED,

e i

| so =
St Augustine
JFL .
..__S'Q '

- 8t Augustine -
FL ’

-

. r.m.’kj/g)r 511!‘

ID 113561

Raymond Henry Jr

196

|75
@H §ID 113561

3-4-75

entilying-

innke eper in our- files
. £B1 cannot |
. . taat this MA
aslt iadigidust i

“i{,‘}é’:}{,‘gﬁ,gf NAKE AND NUMBER s CHARGE ° " DISPOSITION
D " . _/sfsf Raymond Henry Jr 6-22-47 | intox and dest
.| . Terre Haute .N 15383 . of prop.
4 gsyw 77 ':;Béymond Henry Jr|8-3-48 111 wearing 3 mos coﬁm“te
Indpls IN 3583 : Navy uniform to a Fed Coxr
" . Inst at
o Ashland KY
' Feq Dorr Inst Raymond Henry Jr|10-12-48 jwearing Navy 3.mos 1-3-49
Astland KY 5959AK _ |uniform__ . |®xp sent
PD . | Raymond Henry- Jr|7-24-55 |AB |
Terre Heute IN | 15383 ' : -
| SF o Raymond Henry Jr|8-9-55 |A&B 1180 das $100
Greencastle IN |B51893 . ) & $13 cost .
PD ‘Raymond Henry Jr|12-23-64drk & cew (gun) !glty $25
Ft Myers .FL 13489 - R ‘ . :
PD - Raymond Henry Jr 2-4-65 |worthless checks §1t§ $800
~Ft Myers .FL 13489. 7 B ets ' - '
-PD . ﬁayknond.Henry, Jr{12-2-68 |drk & dléorderiy $50/é5—'
Ft Pierce FL. 18906 ' : :
S0 Raymond Henry Jr 12-%2r68 worthless checks |3 cts,,lldtsﬁ
Ft Pierce FL 9708 . $150 or 60
) ) das on ea. of
/h 2 cts .
- 4
SO : Raymond Henry Jrl12-23-68 |worthless cjeck time served
Ft Plerce FL  |9708 S e+ 0 lon B-17-69 2
- 80% ) Raymond Henry Jrl12-9-€69 |1) drk ) -
=V£ro~Baa§§wELg@ 0269 {2) pC..
b ‘Rayfond Henry Ir|2-13-75 defrauding.ﬁmmﬂhimumM3nﬂ“‘

mber which’ is index
companied your request,
pyarantee in Y mannet -
erial concerns. the
whom you are interested.

ner T



" UNITO STATES DEPARTMENT. OF 37 TICE

/EDERAL BUREAU OF INVESTIGATION - | g
L ) " IDENTIFICATION DIVISION | ' -
' . " WASHINGTOR, D.C. 20537 _ |
The following FBI record, NUMBER 5 054 981 *is furnished FOR OFFICIAL USE ONLY.

information shown on this Identification Record. reprosents dato furnished FBI ty fingerprint contributors, WHERE
DISPOSITION IS HOT Sﬂ ONN OR FURTHER EXPLAXATION OF CHARGE OR DISPGSITION IS BESIRED,
COMMUNICATE WITH AGENCY CONTRISBUTING THOSE FINGERPRINTS.

CONTRISUTOR OF ARRESTED OR . CHARGE -

DISPOSITION

. PINGERPRINTS NAME AND 'iUN‘EK | receveo
'pp . - - tRaymond Henry Jr|1-17-76 |dis intox
Winter Haven‘d§5901241 o |resist arr w/o/f
SFL o) © o J4°SID X3561 - : o °
PD ‘ ﬁa&mond Henry |2-5-76 [dis intox G-15 das on
. Winter Haven. | A02646 . |resist arr w/o/f |chg of dis ~
; - SID 113561 . | - : ) T intox;
o P . o . held on chg
: - ’ S . |of reslst arrj
. _ w/o/f
PD - 1Raﬁmond’Henry'JrA5-8—76 tresp - 1 lda
Tampa FL 214376 L oL
SR SID 113561 N o .
- BP ' Raymond Henry 7-18-77 |dis intox (werr)|no adjudis'
Winter Haven FL|B15076 resist arr w/o/f|cation on
SID 113561 . -l . |chg of Dis

& Intox 5311'-

‘ Since neither fingerprints nor an

§ _ ' _identifying number which is indexed
: Jn o7 files.accompanied your reque

-FBi 1anot guarantee in any mann

. A o lha? .his material concerns the-

G . : -individual in whom you, are interestefl.




VED STATES DEPARTMENT. OF ' STICE

Social

-

"Scars and Marks:

Address:

Occupation:

Security Number:

\
l FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATI | ‘ =
. IDEKNTIFICATION DIVISION
3 WASHINGTON, D. C.. 20531
- ?J*f.,S:E',z::raa".rs%“é:::';,I'c"as‘é‘b;fc"‘ voweer 5 OF% 961 |
n‘escrAiptlonA and Related nat'a-:
.Race: W = -
sext M ' ' .
' Height: 6?-2" Q : . .
Weiéht: 228 - ‘ .
Hair: éray,
Eyes: hazél o -
Date and Place of Birth: 6-30-27 TX ' o

.

Texas flag tatood oi:; L shoulder

b

I(:‘:]‘I:.,n 1977) Sta-Awhile Motel 619 Cyp Gar Rd W. Haven

Pa.int er

ts nor en
ince nelther ﬂngemnn
ﬁden\\fymg aumber Wi wich is indexed

.
- in our files acccmpanied your req::t )
81 cannot gx.ara:\‘en in ony man!

that this fnatert one Fc m*r“‘“.
udmdu:\l jawhien LS ‘




March l, 1978 at approx1mately 9: 00 p.m. Page

Interrogatlon of' Raymond Henry in the presence. of Detectlve Martln,
" Detective williams and a confidential- source, taking place on’
Avenue "C", Fort Pierce, Florlda.

Just so you understand, I have .identified myself to you as a Police’
of ficer and I want to read from a card, ' This card is called the

eranda Warnlng and it states that you have the right to remain 911ent,
anythlng you say can and will be used against you in a court of law; .

- you have the right to talk to a- lawyer and to have him present with
you while you are belng -questioned; if you cannot afford to hire a
lawyer, one will be. ‘appointed. for you to represent you before any ques~
tioning, if you wish, Now, do you-understand each of your rights as

I have explained  them to you. Having. these rights in mlnd do you

w1sh to talk to us, to continue talking to us?

A, Yes. ' S ) .

Q. _Thank you, sir. Please go ahead. ! C .

A. l don't care what's the brice to ﬁay, Iiwanﬁ to get the truth out.
Q. Yes, sir. ' .
A. You see, is it still on?
Q. . Yes, sir. v
A. The reason, .ah I fell out with them, really ah, they kept trecklng
me and wanted me to build this thing and I helped them;, and you can
check on my service record, anq ah
' Q. What thi':_lg dl&. .yo.'u bgilcl,‘ sir?

A. A bomb. '
Q. .O;K.,~sir,.yhen=was this, sir?: when, about:yhen:was this?*
A. I gan'; rell‘you,the Jdate. . .
Q. Well, a year2' i ' 1 _
A, About 15 years ;go, apploximately. I can téil lt'right to the
minute down at the Courthouse. .
Q. How could thet be,vsir? o
A. How, when I wenridows to pay'my taxes. ‘The' pext day l'wenc the
ride with them.- I don’t want to be vindicated. I resigned from the
Klu Elux Klan.' They kept hdrassing.
Q. O.K. back'to thlS bomb, what happen«d with- the bomb? Was it used?
A: I went with them. ‘

Q. Do you remember where?
« have read this statement consisting of pages and have Lnxtlaled each

and every correctisn’ thereon, further; my signature appeans on each and -

cvery page.

.\ter‘viewing Officen: © Signature : ' Notary
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S ————————

Pagea
'A{ 'fes;.;IIi'téll you ahooththat}‘ We set out at ‘odom' s Louhge where
the 17th and Delgware s at, we used to pave it Okeechobee Road and. ah
see, they was a coward, I. could see how much of ‘a God damned coward
they was. I'm~tell}ng the.truth,.now,‘can I drink a beer ogl'
" Q. Go right ahead. V 4
A. Will you O.K. it?
Q. That's alright. '
'A. Put it:on the recoxds. :
Q. . It's alright. f ;
A. 'There is no truth serum in it and you are goingrto clear ‘this up.
I am talking to en_offlcer of the Police records, I don't know,what he
is, but ah .
Q. O.K. at this.point,'can we ahk you Qho we are talking about. ‘You
keep referring to a Police Officer that was inwvqlved in this bombing
incident with you, ' :: ' .
A; Your name? | ‘
Q. My name is Detective Martin. _
A, No, this is to clarify this ‘is ndt the officer that was in the
lncldent with me, this is the Offlcer takiag my confesslon, or, statement.
Q. My name,‘Detectlve Martin. Martln liker Martin-coqntx.
A. It's not Ei]l Boyd, is it? i s
Q. No, it ig not 135.11 Boyd. v
A. Could you: nlarlfy what his, I want him known.
| Q. Detectiye W1111ams. - E : : - e
A, The other present, what is his name?" : l
Q. I have ident;fled him.' (Martin) ;
A. Speak Lor yourself, what's your name? So they can take zt down?
0. Charley~Metthews. " (Matthews) . ‘
A. Furank Mattheys, ain't it?

Q: Right. (Matthews)

-~ have read this statement consisting of pages and have initialed each

ind every correctisn thereon, further; my signature appears on each and '

every page.

nterviewing Officen. : Sighature . - ‘ Notary
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'Aeﬁ\émﬁ:' ;_;4« 'j‘ then it gets ‘oﬁn.tbwhﬁgtjyou L
K e : e
¥4 25 1ght, w111 you praﬁise e, protectren.ﬁ I iam aﬁraid

“are - here for.
'Nbecause the people that was inVolved with this is still many glaces

in the buSiness life -and- particularly in law enforcement and L am in

fear of my life.” I have thought aﬁout this -a lot of times when I seen’

the newspaper clipping. The reasdn I .say’ that lS because my Wlfe died
and I wentlnorth.of here to Titusviile to 1lve and .I own a’ home here
and I seenlln the Today newspaper about Mr. warren.;f, and ‘Daley and
I dec1ded to come f;rth;and tell i don't caxe.f I
3 . 1.

Q. 0 K.isir, can you name the nameé nqh that were involved in.this .

. this and tHat..,

. : L ! | '. ‘\'_,
1ncident, Wlll ypu, who were they sir? " ]- . } : E._'! i
A, I can t, well, the head of the yhole thing, he was runntng a )

i . i
grocery store his name "is’ Case, Bob Case ‘and .the second in cqmmand '

now you can kill me‘now, I 'm telbing you, you. (can't understand) !

dot to kill me . now, is Sergeant Bill Boyd St. Luc:e County Sheriff 8

Department.} “1';;- CoL -'_ o . _,“.

Q.. Were’ they:w. h you 1n‘the 'car. the night you planted a:bomb?

A. .Yes.‘]A":f“ﬁjﬁ;N?‘ N "4 R-“'

b

Q. -Let mé ask you, do you remember rf that bomh hurt anyone?
“
a. I made a contact, T made a contact bomk, 1 made a

Q. COntact bomb? PR o LT 3' ’“.i.;":s
- i T o
A. Yeah, on touch. !.. R ST

Q. O.K, where WQg xt placed? . f:’ o ,f :.::ﬁg';;.*7_ ‘1-

A. ' In her, we.tricked them out” 1rom ‘the home, you knqw, they anted
to place the bomb in their bedroom under their mattress.'j : ;1

Q. You put in their bedroom under their wattress? D ﬁ"ln' .

A. Yeah. y " U

Q. Do'you know if‘that bomb went off?
i . |
A. Yes, sir. ; '

Q. Did it kill anyone?

. have vead this statement consisting of pages and hahe initialed ecac
and every conrecti:n thereon, further; my signhatuve appears an each and -

every page.

Interviewing Offxcer., - — Signature . "',5 - Notary




¥ou

Q.

K hava

_Everybody. -

It kllled everyone? How many people did this bomb.

Two.
A man and a woman or who?’

Mr. Moore and his wife.

Mr. Moore and his wife? ' Where was this at, sir?

Mims, ﬁlofida;

Do you %ememper~when, six? !
Yes,. |
When? :.. . o f
I ean't tell you the‘exact date.
As close as you can,

It was, just before Easter, ld years

H -

_ Fourteen yea;s-ago? Who was in. the

and

Bob Case,fi' L
Bill Boyaéf‘

Bill Boyd _
He was, in. the car° Who%else?

(can t understand)

ago.

car that took the bomb to the hous

You named a- gny py the name. oﬁ WOodrow Atklnson, do you remember that?

He was - a Cltnyleceman.

WOodie Atkinﬁon? (Martln)

Woodle,’he xs a well drlller.'

St e

.

0.K. did these peoole, What happened after thls occurred? pDid you.

separate ways, or did you come ‘back to Ft. Plerce?

+

We came back hexe.

When the bomb went off were you. still at Mims?

We: watched it.
You watched it go off?

1ead this ﬁtatement eoneisting of-

pagea and have lnltlaled euc,

and cvery Correctlan thereon, further; my sxgnature appears on each and

cvery p

age.
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o S C ' Page_

;dA.’AWe had a big drink together. ;_. . Co
;Q._-Is that right° .Was this a whité man, Sir?~v0r'a-b1ack mané
“A. ‘It killed two colored people. ' e e C .E
Q. ‘Yes, Sir. R . : B . f

Q. Mr. Henry, ‘I am going to ask you something in here, please don't
become offenSive, 0 K., Mr Henry (williams)

A. He's the killer then

Q. Who is,isir? :
4

A, Bill Boyd. He is a killer. Heis the head, thevsecond in command

of the three K's here in St. Lucie dounéy and the Sheriff of the County
is. the Grand (can t understand this) . ' '
Q. I am going to ask you something Mr. Henry, please don't

A, You'don't, you don't have to buy my thing, but I'm. telling you

Q. Please, please Mr Henry 0.K. and I'm going to ask you a question,
Now we know that, you have been drinking a lot, plnaSe let us know,are

you ah, we have got to know are you absolutely Sure, please, ‘but, please

‘ A, I know it and T'm Willing to take my, 1 kncw it; I m .accessory to

murder. oo
k8 ‘,"l'

Q. Tomorrow afternoon would you have the sane thinga to say? .

A. Right now, anytime for that. The reason I want to do it is because
I keep seeing it in the papers that it's never heing solved and all the
peoples conneqted w1th it, only one, Woodie Atkinson, is not a policeman,
but the Sergeant made up, he's. been made up to a Lieutenant and he

will kill you.. Sergeant Boyd he .is a Lieutenant now and ah

Q. Martin: Well you understand at this point, that we': have got to go
to the State! Attorney s Officer and consult ‘with him as to your '
protection and the proper course of action we should take ‘in this
matter. It mavbe adVisable to, well, sir, T want to ask you this,

will you raieeiyour right hand and_swear that the statemqnt.you have

given me is the t#ruth to the best of your recollection so help you God?

> hava read this statement consisting of pages and haVe initialed euc
and every correotion thereon, further; my s;gnature appears on each and -

cvery page.
2
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! have read this statement consis ting of _pages and have initialed eaci

and every correctisn thereon, furt.ier; my signature appears on each and
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: : Co INTERROGATION; ADVICE OF RIGHTS .

YOUR RIGHTS

Place /é,.,a. ;%'
Date " (7//78
Time _ " (D00 et

'BeforeAwe.ask you any questions, you must dnderstand your rights.
| - You have the right to remain silent.
- Anything you say éa}n be used against you in court.

You have the: right to talk to a lawyer for advice before we ask you
any questions and to have a lawyer with you during questioning.

' If you cannot afford a lawyer, one will be appointed for you before any
questioning if you wish.

. If you decide to answer questions now without a lawyer present, you
will still have the right to stop answering at any time. You also have the right
to stop answering at any time until you talk to a lawyer. :

WAIVER OF RIGHTS

1 have read this statement of my rights and I understand what my rights
are. Iam willing to make a statement and answer questions. I do not want a
lawyer at this time.. I understand and know what'I am doing. No promises or-
threats have been made to me and no pressure or cogercion of any kind has been

used against me. . . .
Signed /64’“‘# &0/ )

1) 50 28/ Dhans 2o Ppt

Witness:

Witnesé:

i

Time: 7_/0/0Y )
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JM:
RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

. JM:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

RH:

JM:

J. R. Miller
Raymond Henry

This will be a taped statement of Raymond Henry. Today's
date is February 7, 1992. The time is 10:32 a.m. I'm
Special Agent J. R. Miller with the Florida Department of
Law Enforcement. Present in the room with me is Mr. Raymond
Henry. For the record would you state your name?

Raymond Henry.
Okay Mr. Henry this will be a sworn taped statement as 1
advised your prior to going on record that if you do not

tell me the truth that you could possibly be prosecuted for
perjury. Do you understand that?

Yes sir.

Okay raise your right hand please. Do you solemnly swear
that the testimony you are about to give will be the truth
so help you God?

I do.

Okay. Would you speak up for the tape recorder please?
Your address?

I live in Vero Beach, Florida. 915 36th Avenue. Vero
Beach.

And your telephone number?
567-97 (inaudible).

And your date of birth?

6-30-27.

And your social security number?
-

And your full name is Raymond?
Henry, Jr.

Raymond Henry, Jr.

Yes.

Okay. I want to draw your attention to a 1951 death

involving a Mr. and Mrs. Harry T. Moore from Nims, Florida.
Are you familiar with that death?

Page 1



RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

Yes sir I heard of it. Yes.

Okay. You are also, this is not the first time that we have
spoken is that correct?

That's correct.

We have had several telephone conversations?
Yes sir.

And I have in fact taken at least one tape recorded
statement from you in the past, is that correct?

Yes sir.
Alright. For the record just to clear up some areas of

concern. On December 5, 1991, I took a taped statement from
you at your residence, correct?

Yes sir.

During that statement you told me that you knew the people
that were involved or knew who was involved in the killing
of Mr. and Mrs. Moore, is that correct?

Yes sir.

Alright, at this particular time or shortly after that
interview you called the office and you told me that you had
lied to me, is that correct?

Yes sir.

Alright. For the record and for this investigation, do you
know who killed Mr. and Mrs. Moore?

No.

During the previous interview you told me that you were
present when two individuals, a Woodrow Adkinson and a James
Mannis made a bomb and that they had bragged about planting
the bomb to kill the Moore's and that the bomb that they
were making was similar to the one used. 1Is that correct?
That's a lie.

You originally told me that?

Yes sir.

So now you are admitting that you lied to me about that as
well, is that correct?

Page 2



RH:

JM:

RH: -

JM:

Yes.

Okay. In 1978 you gave a statement to the FBI and several
areas of that statement you told about people that were
involved in this killing and what occurred?

Yes sir.

The statement you provided to the FBI, is false is that
correct?

That's all hearsay.

Okay, but initially you made that statement indicating that
you were a participant and you had actual facts, is that
correct?

‘That's right. That was hearsay I heard from others.

So what you are telling me now is that the statement you
gave the FBI in 1978 is based on rumored hearsay of things
that you heard.

I didn't...

Let me finish. That you might have heard in the Ft. Pierce
area is that correct?

Yes sir.

Did you ever tell Charlie Mathews that you were involved in
the bombing of the Moore's?

I either told him that I was or I knew who did it. I don't
remember.

Okay. Is it fair to say that let's assume that you told him
that you knew who did it. And that he took you to the FBI,
is that correct?

Yes sir.

Did you ever tell Charlie Mathews that you lied to him or
that you lied to the FBI?

No.

Didn't you tell me once before that you told Charlie
sometime later.

Let's see.

Wait a minute let me finish. Sometime later that you did
not tell the truth? '

Page 3



RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

RH:

RH:

I believe I seen him once after that. I believe I seen
Charlie once.

And you told Charlie that you didn't tell the truth?
Not.
Or did you not tell him?

I don't remember. I seen him once after that Mr. Miller,
then I moved away.

Have you had any conversation with Charlie Mathews since
I've contacted you?

No sir.

Have you had any conversation with anybody about this case
other than myself or any law enforcement people that may
have contacted you about this case?

No.

Do you remember, do you know an individual by the name of
Art Giser?

Yea that's the boy's brother in law.
The person that lives with you?
Yea. He's married to his sister.

Okay, did you tell him that you were present when this
occurred?

He asked me about it.

Okay let me finish. Did you tell him that you had
information about this murder?

Yes.

Okay now just a minute ago I asked you if you told anybody
or talked to anybody..

Oh yea Art because he come.up he seen it on a television.
Okay. Don't lie to me again.

No, he seen it on a television.

Right and he came up and asked you and you talked to him

about it and you told him that you were there when it
happened, is that correct?

Page 4



RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

JM:
RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

RH:

JM:

Yes sir.

So now for the record, you told Art Giser that you were
involved when in fact you were not?

Yes sir.

Okay. Were you are participant in the killing of the
Moore's?

No sir.

Do you know who made the bomb that was‘used to kill the
Moore's?

No.
You've heard several rumors about what has happened?
Yes.

And those rumors are based on news publications as well as
people in the street and in the community?

Yes.

Do you know for a fact who committed the murder of the
Moore's?

No.

Were you present or have you ever watched Woodrow Adkinson
and James Mannis make a bomb similar to the one that was
used to kill the Moore's?

No.

So that information was false?

Yes.

Do you know for a fact that Woodrow Adkinson and James
Mannis were involved in the killing of Mr. and Mrs. Moore?

No.

Do you know for a fact at all who any of the participants
were in the killing of the Moore's? .

No.
So in summary it's fair to say that you told Charlie Mathews

information about the killing that was not truthful as far
as your participation?

Page 5



Yea.

It's fair to say that in 1978 you provided a detailed
statement to the FBI about your participation in the killing
and that too is not true?

That's right.

In December of 1991, you provided me a statement indicating
that you were a participant or had knowledge or knew who was
involved...

It was just volunteer.... ‘

Let me finish. That you knew who was involved in the
killing of Mr. and Mrs. Moore, is that true?

Yes.

And that statement was false, correct?

(inaudible)

Speak up for the tape recorder.

Yes.

Now today, being February 7, the information you just
provided to me indicates that you have no knowledge at all

about this case on a factual basis, is that correct?

Yes.

The only knowledge you possess is based on community rumor
and hearsay?

But they told it for the truth Mr. Miller.
Who is they?
Leroy Sylvester and Red Walker.

Okay. And how come during all of the other interviews you
never mentioned these two people's names?

Well, I don't know. That's because..

Every time we sit down and talk Mr. Henry you come up with
new names.

No, these are the two I juét heard them talk.

' Do you know where these two people are?

Page 6



JM:

RH:

JM:

The one fellow is dead.
Which one?

Leroy Sylvester. That's what the man told me. I don't know
for sure.

What about Red Walker?

I don't know.

See my concern is, I can't tell whether you are telling the
truth or not telling the truth because’you have given at

least three statements now and all of them have been false.

I'm telling you the truth. This is just what I heard these
fellows saying.

Do you have any questions, you want to ask me specifically
about anything we've covered this morning?

Yes sir. I just, well I'd like to say this the reason that,
well you could call it being bitter towards the police it
was about another matter...

Who was bitter towards the police?

Me.

Is that why you provided all this false information?

Well on the hearsay, but I figured well they'd leave me
alone. They even, when I was going to the veteran's
hospital one morning at two o'clock I had to catch a Miami
bus, my wife was with me, and they harassed me on the street
and they dumped her pocketbook in the gutter and all.

All I want to know Mr. Henry from you is whether or not you
were involved in this murder?

No.

Whether or not you know who was involved in this murder,
based on facts?

No.

And all the previous statements you gave were made up, based
on the rumors you heard?

On the rumors, yes.
Okay. I don't have anything else. Do you have any specific

questions you would like to ask? ;

Page 7



Yes, but I'd like to ask you something personal.
Go ahead and ask.

Now I lived up in Titusville and I lived in Daytona, you
know painting and all and you hear things. I don't know if
it was true, but I heard, well and you mentioned the man's
name, I didn't even know his name. But when I went through
the interview with the FBI, when that was all over with they
gave me the man's name that I should go up there and talk to
about it in

In Brevard County? ‘

That was and that was the man's name that you mentioned.
Right.

But I didn't go.

Right. Why didn't you go see him?

Because I thought well maybe something is up there, maybe
some of them...

How come it has taken you this long to sit down now in 1992
and tell the truth?

Well I was wanting to, I thought my way I would be getting
back at them, but that's not right because I don't know, I
mean the police that was mean to me when I say things about
(inaudible). And I thought well, but that just made it
worse. And they said well if you don't like it here why
don't you move. When my wife died I did.

-

Alright will you be available for additional interviews if
necessary?

Yes.

Okay at this particular time, it's 10:44 a.m. This will
conclude the taped statement of Mr. Raymond Henry, Jr.

kK
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FLORIDA DEPARTMENT OF LAW ENFORCEMENT

INVESTIGATIVE REPORT

On January 13, 1992, Inspector John Doughtie conducted a tape recorded
interview with former Lake County Sheriff Willis V. McCall regarding matters
related to the ongoing investigation of the 1951/52 deaths of Harry T. Moore
and his wife Harriett. A summary of the interview findings are as follows:

* Willis McCall denied any involvement in the bombing and subsequent deaths
of Harry Moore and his wife. Further, McCall advised that he does not know
who was responsible for the bombing/murders.

* McCall adviéed that he has never been a member of the Ku Klux Klan.

* McCall advised that he never instructed Klan members not to talk to the FBI
in an effort to obstruct the investigation being conducted during the 1950's.

* McCall advised that he does not know Raymond Henry Jr. and that he never
attended a meeting with Henry when the bambing of the Moore residence was
allegedly planned. Further, McCall advised that he did not finance the
bombing incident and never provided any vehicles for use during the bombing.
McCall also advised that he does not know an individual named Robert "Bob"
Case and never attended any meeting at a trailer owned by Case for the purpose
of planning the bombing. McCall advised that he does not know any black
individual known as "Cowboy."

* McCall advised that he knows Lannie Norvell as being the former sheriff of
St. Lucie County. Further, McCall advised that he has no information which
would indicate Norvell was responsible for the Moore bombing, nor does McCall
know if Norvell was ever a member of the Ku Klux Klan. McCall advised that
he does not recall any individuals by the name of Bill Boyd, J.E. Parker, or
Woodrow Atkinson.
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* McCall advised that he does not know Ed Spivey or Joseph Cox.
* McCall advised that he does not know Tillman Belvins or Earl Brooklyn.
* McCall advised that he does not know Sydney Hopper or Cecil Langdale.

* McCall advised that he knew David Starr as beling the former sheriff of
Orange County. However, McCall advised that he had no knowledge of Starr
being a former member of the Ku Klux Klan.

* McCall advised that he knew H.T. Williams as being the former sheriff of
Brevard County. However, McCall advised that he had no knowledge of Williams
being a former member of the Ku Klux Klan.

* McCall advised that he did not know Harry T. Moore but knew of his civil
rights activities. -

* McCall advised that he does not know Frank Harrington.

* McCall advised that he had no knowledge of matters regarding the Creamette '
bombing which occurred in Orlando, FL during 1951.

* McCall advised that he does not recall having ever met any of the
individuals indicted for perjury by the federal grand jury reviewing matters
related to the Moore bombing during the early 1950's.

Note: When Willis McCall advised that he did no know an individual, he also
clarified the remark by indicating he did not “recall” the person.

As previously indicated, the interview with Willis McCall was tape recorded.
The tape recording or interview transcript should be reviewed for complete
details regarding the interview content. The interview transcript will be
filed as part of a separate IR. The tape recording was placed within the 1A
section of the case file. ‘
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John Doughtie
Willis McCall

This will be an interview. The date of the, interview will be January
13th, 1992. This is Inspector John Doughtie of the Department of Law
Enforcement. The individual being interviewed will be former Lake County
Sheriff Willis McCall. Mr. McCall, you understand that this interview is
being recorded. Is that correct?

Ch yes.
what I want to talk to you today about is matters related to the 1951, ah,
bombing and deaths of Harry T. Moore and his wife, Harriett Moore in Mims,

Florida on Christmas, December 25th, 1951. And you're agreeing to meet
with me today voluntarily, is that correct?

Say what?

You're, you're volunteering, going to meet,

Oh yes. Ch yes.

To get right to the point, a lot of articles have been written over the
past few years related to your possible involvement in the bambing deaths
of Harry Moore. I'm just going to ask you directly. Were you responsible
for the death of Harry T. Moore?

Definitely not.

Were you involved in the bombing?

No sir.

Do you know who was responsible for the bombing?

No sir, I don't. ' ;

Do you feel the Ku Klux Klan was responsible for the bombing?

Well I, that's just a, that's, I suppose they could 've been. I don't
know. I don't know that they were. It sounds like it, but,

Were you,
Could 've been .somebody else, could 've been same of these henchmen.

Were you a member of the Ku Klux Klan?
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No sir. But I had an invitation to join. But I never did.
Do you know which group that would 've been? Out of what area?

No sir, I don't. I know what area, you know, but I don't know. Don't
know what the group. I don't know a name of it.

well...what area would it have been?
This, this area here.

Lake County and general area here:
Yeah, general, centr;al Florida.
Central Florida. Do you know when that was?
No, I don't.

Um hmm. What years were ybu a sheriff?

I was sheriff in nineteen, I was elected in '44 and took office in January
of '45 and went out of office in '72.

So you served as sheriff of Lake County for 28 years?

Twenty-eight years. I was urder suspension that last part of '72, but I
was still the sheriff of course until the term was up.

Did you ever meet with klan members and J.nstruct or direct them not to
talk to FBI during the course of their investigation in the Harry T. Moore
bambing?

Not for that purpose. And not that I recall that I did that. But if
anyone ever asked me if they had to talk to sameone I had to tell 'em that
they didn't have to unless it was under court order to do so.

Were you talking to them in a, in a, for the purpose of trying to obstruct
the investigation being conducted by the FBI?

No sir. No sir. I never did that.
Did you ever know a guy by the name of Raymond Henry Jr.?

If I ever did I don't recall it. I had a lady yesterday morn, yesterday
at noon. I was having lunch. My wife didn't feel like fixing anything.
She had the flu and I went up there and this lady come by and passed by
and kissed me on the forehead and said there's my favorite sheriff. And
when I thought she'd gone over and sit down some and I, and I asked the
man who's sitting there who she was and he didn't know. I don't know her
yetandthenwheanas gomgtotrytogoand ask her, she was on her way
out...evi, evidently and she left. I was going to ask her who she was and
tell her her face was familiar but her name wasn't, but couldn't attach a
name to it. But I see people all the time that I'm supposed to know, speak
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to me, "Oh, you remember me. You were comin' down that house one time and
arrested so-and-so and so-and-so." So, you (inaudible) I can't
remember. ..I remember a lot of ‘em, but I don't remember it all.

Raymond Henry was an individual who came forward back in 1978 and advised
that he had knowledge or information related to the bombing of the Moore
residence and he laid out a scenario of how the bambing was done and a
portion of the bombing dealt with the fact that you financed or
bankrolled, ah, the bambing of Harry Moore's house.

That's ridiculous. I never have. I couldn't even bankroll something like
that today, you know, I'm in better shape now than I was then.

So, what you're telling me is that you had no involvement in bankrolling,
Never had no,

...and bombing.

...no involvement in bankrolling.

He said that you attended a meeting where the bombing of, of Harry Moore's
residence was planned and it was in a trailer over in the Fort Pierce
area. Ah it was the trailer, or, yeah Fort Pierce, it was a trailer owned
by a guy by the name of Robert "Bob" Case. Do you know a Bob Case or
Robert Case?

No sir. If I ever met him I don't remember. Then I never have been in a
klan meeting in a trailer in Fort Pierce. I've never been in that.

Do you know Lannie Norville?

Norville was a sheriff at one time.

Right, he had been a, fommer sheriff of St. Lucie County.

Yeah, I know him.

Did you ever plan the bombing of Harry T. Moore, ah, with Lannie Norville?
No sir.

How about Bill Boyd? Did you ever know him? He was a deputy in St. Lucie
County.

No I never, I might have known him at that time but I,
How about J.E. Parker?
Parker? Was he a sheriff?

I believe he would have been either a policeman or a deputy in either St.
Lucie or the Fort Pierce area. .
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I met officers all over the state during my course of time, tenure in
office residing. I don't recall unless I happened to...like the sheriff,
I remember him.

How about Woodrow Atkinson? Does that name ring a bell to you?

No, but there's Atkinson here in Umatilla. But they're no, they're not
any Ku Klux Atkinsons. ,

So what you're telling me is these individuals I've just named being Bob
Case, Lannie Norville, Bill Boyd, J.E. Parker and Woodrow Atkinson, you
don't recall ever meeting these individuals?

I don't ever recall ever meeting, no sir.

And what you're telling me is that you never planned to murder Harry T.
Moore with these individuals?

Them or anyone else.

And also you didn't finance the murder.

No sir. I wouldn't do that.

Did you provide vehicles that were utilized on the evening of the bombing?
Ch no sir.

This guy, ah, Raymond Henry, says that you provided three black sedan
vehicles that were utilized, ah, for the, to enable them to do the
bombings.

Where did he come up with such damn lies as that?

Did you ever know of, '

I can see why there has been same talk now.

Did you ever know a black individual known as cowboy? Or the nickname,
cowbay?

Cowboy? I,

Well let me ask you this, if, if Raymond Henry was to come forward to law
enforcement today and say that he was present when the bombing occurred
and that you helped finance it and you provided the vehicles and Lannie
Norville, ah, Bill Boyd, J.E. Parker and Woodrow Atkinson were all
involved. That would essentially be incorrect?

6

I'm, I'm pretty sure it would with same of the ones you name, Norville, I
don't believe would have done it.

Do you know Norville to ever 've been a member of the klan?
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I don't know that he was. I don't know that he was not. I don't know
that he was 'cause I don't know.

Did,
I never discussed it with him.

Did you ever attend a meetmg where the murder of Harry T. Moore was
planned at a klan meeting in Stone Mountain, Georgia?

No sir, I've never been to a meeting in Stope Mountain, Georgia. I've
been to Stone Mountain, Georgia two, three years ago.

Is that right. And you don't know Henry, Raymond Henry Jr.?
No sir.

Did you ever know a guy by the name of Ed Spivy, or Joseph Cox? That
would 've been from the Orlando, Winter Garden area.

I don't recall the two, but I could have. I don't know.

Now Joseph Cox would have been a secretary for the klan out of, ah, Winter
Garden, Apopka area back in the early fifties late forties. You don t
recall him?

m.

He was interviewed by the FBI in 1952 in the very early portion, several
months after the Moore bambing, and he committed suicide the day after he
was interviewed by the FBI.

(Inaudible)

But you don't recall him?

I heard, I read, heard reading about it. But I don't recall.

And you don't recall it,

(Inaudible) is when I read about that, it hadn't been too long ago.

Right, it was in the paper here probably last month or so, last two
months. And you don't recall a gentleman by the name of Ed Spivy?

NO .

Did you ever know, ah, two klansmen by the name of Tillman Belvins, or
Earl Brooklyn?

I don't recall knowmg anyone by those names, I, I have met people in time
but I, they didn't ring a bell with me, not that I remember them. If it
had been sameone that I knew real well, I think I'd remember.



JD Do you recall an individual by the name of Sidney Walker Hopper? Or Cecil
Langdale?

WM No, I don't recall the names but then, I'm not sayin' some time or other I
didn't meet some of these people somewhere I don't know that that is...I
don't believe I did.

Did you know Sheriff David Star?.

Yes sir. |

Was Sheriff Star a member of the Klan?
I don't know if he was or not.

You never attended any meetings where he was there?

(Inaudible) no sir.

8 8 8 8 9 B 8

Did any klan members or other people ever tell you that Sheriff Star
instructed or directed them not to provide assistance to the FBI or not to
talk to the FBI? : '

WM I never heard that though. I went to Dave Star's funeral.

JD Is that right.

WM Yeah.

JD Did you know former Sheriff H.T. Williams from Brevard County?

WM Yes I knew him. That's the one that didn't have opposition. He never had

opposition all the time he was in the sheriff's office.

g

Did you ever know him to be a member of the Klan?

E

No sir, I didn't.

g

Did you know him during the time of the Harry T. Moore bombing
investigation from '51 through '557?

WM He used to, he was still the sheriff then, wasn't he?

i

Yes sir.

g

WM Yeah, I knew him. I knew him all the time he was sheriff, in fact, well I
think he was sheriff before I was. And then he went out before I did. He
didn't run. He didn't get defeated.

JD Did you ever discuss matters relating to the Harry T. Moore bombing or the
investigation, ah, with Sheriff Williams?

WM Not, not as...I don't know. Some time or other, the sheriffs meeting, or
samething, it might have come up and we some, made some remarks., I don't
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recall. 'Cause I've had, discussed it with people the, just occasionally,
you know, and not very, not very extensively either.

These would be the sheriffs conferences?

well it would be the sheriffs conference if I did and, ah, and if, ah,
well when it's a talk and in the papers and somebody asked you about it,
you talk about it. I never talked to, at length with anybody about it.

Do you have any knowledge that Sheriff Williams would have tried to
coverup, ah, or whitewash the investigation being conducted into the
banbing of Harry Moore?

It would be awful hard for me to believe that he would do that. He, he
was an upright man and he run his office all them years without: opposition
and as well thought of as he was, it just would be hard for me to believe.

I, you know, I'm not one to stand here and tell you, hell yes I know he
wouldn't. But, ah,

As far as you know he was not a member of the Ku Klux Klan?

As far as I know he wasn't. But I don't know. I didn't never ask him.
Did you know Harry T. Moore? o
No sir.

Had you ever met him?

No sir. Never met him. Never knew him. Never met him or his wife or
either one of 'em.

Following the,
If I, If I met him I didn't know him under that name you see.

It's my understanding that following the, the shooting of the two
individuals that yourself and another deputy were involved bringing back
from Raiford back to Lake County to stand trial in November of '51,
following that shooting, that Harry Moore became involved in civil rights
or protests or, ah, movements afoot trying to bring justice into that
matter. - Do you recall Harry T. Moore from that,

I recall his name coming up, yes, about that time. I sure do.
But you never met him yourself?
No sir. Sure didn't.

Did you ever instruct anyone to take care of him? Or that he needed to be
taken care of or put out of business, or something to that effect?

No I never, I never, to say (inaudible) that he should have been
(inaudible). You know, it was general knowledge that people that got
mixed up in that thing around wasn't very popular. I guess you know that.

7
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Um lyom.

And ah, I've heard people say that, that, ah, Martin Luther King ought to
have been shot before he was. I've heard that remark made, but the people
who made it, I don't think would hire it done or have it done or do it.
And ah,

Did you ever know an individual by the name of Frank Harrington? Do you
recall that name?

No. Frank Harrington? I might have known him but I don't...I see people
a lot of times that know me that I don't know them, you know. I guess
they have a reason to remember, maybe, who I was more than I knew who they
were.

Back during the original trials that surrounded the burglary, rape of the
white lady that resulted in the conviction, I believe, and death sentence
on these individuals, it's my understanding that the attormeys who came
down to handle that particular case, at some point in time, several of
those attorneys, and I believe several reporters, were traveling back to
Orlando and you gave 'em a police escort to the Lake County line and then
they proceeded on to Orlando. At some point in time leaving the Lake
County line it's my understanding that they were chased by several
carloads of Ku Klux, Ku Klux Klan members. Do you recall that incident?

I remamber the incident, yes. And I remember that they wanted me to give
'em twenty-four hours escort and I remember me telling them that I had my
hands full with what was going on here in Lake County and I didn't have
the manpower to do it.

Were you involved in the planning of the, the chase itself or anythmg
like that? '

No sir. I didn't know anything about it until after it happened. And I
don't even know it happened, all I know is they said it happened.

And that's what you have learned afterwards.
Yeah. No I didn't know.

Do you recall any klan members ever telling you they were going to kill
one of the, ah,.defense attormeys and coming to you to get your permission
and you tellmg 'em not to, not to do that because you had the case one

anyone'?

No, I might 've told scmebody I said, you know, I've, I've had people say
such certain things ought to be done, this ought to be done, that ought to
be done. And I've talked against 'em. Yeah, we, we figured we had the
case won. You know the, these bunch of curly haired professors up at the
University of Florida they wrote big articles about that, I guess you knew
about those, or same of 'em, they claim that, they, they kind of insinuate
that those boys were innocent and there wasn't even a rape.
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As I...I haven't looked too much into that particular case, 'cause that's
really not part of what I'm looking into to a great degree. So basmally
the questions I've asked you so far, you were, what you're telling me is
that you weren't responsible for the bombing or the death of Harry Moore.
Is that correct?

Definitely not.
And you do not have knowledge of who did?
No sir. .

Then the other suspects or names that I have listed that may have been
involved, you don't know these individuals?

I don't know 'em, if I ever met 'em I just don't recall it.

Is there anything that I have failed to ask you that you would like to
make part of the record at this time?

No, except what I've said that I definitely had nothing to do with it.
And if I, my previous conduct would prove that I wouldn't do that, but
when I'd take those four Negroes that were involved in that down there,

not the four the two, and hid 'em in my own basement, in my own home, to
keep the mob from getting 'em,

Is that during the trial itself?

Is was before they were tried. And ah,

In, I believe it was November or maybe September or October of 1951 , there
was an ice cream parlor over in Orlando known as the Creamette that was
bombed or blown up. Do you recall that incident at all?

No sir, I don't recall that.

Were you ever involved in a bambing of an ice cream parlor over in
Orlando?

I was never involved in any kind of bombing.

The iﬁdividuals that were, ah, indicted for pérjuxy following the federal
grand jury in about 1953, there was an individual by the name of Ernest
Morton, Emmett Hart, T.J. McMennamy, Robert Judah, William Boger, and
Harvey Reisner. Do you know any of those individuals?

No. I might 've read about 'em at the time, but I don't know 'em.

Did you ever tell those individuals how to testify?

No sir. Reisner, I've known some Reisners. That name rings a bell with
me somewhere. But I don't recall if it does, or connected with that.

\



. Jo 1If you have nothing else to add, I'm going to go ahead and, all right, let
me ask you, now everything you've told me today is the truth? To the best
of your knowledge? :

WM To the best of my knowledge everything I've told you is the truth.

JD I'm going to go ahead and conclude this interview. This would be January
13th, 1992. The time for conclusion of the interview will be 1:45 p.m.

10



FLORIDA DEPARTMENT OF LAW ENFORCEMENT

INVESTIGATIVE REPORT

On January 15, 1992, Inspector John Doughtie spoke with former Lake County
Sheriff Willis V. McCall by phone in an effort to clarify two issues discussed
with McCall during the course of the formal interview conducted on January 13,
1992. A summary of these issues and the answers provided by McCall are as -
follows:

Allegation: During the 1950's trial conducted in Lake County related to
Samuel Shepperd and Walter Irvin, Sheriff Willis McCall was alleged to have
been approached by Ku Klux Klan member Francis Edward Jackson while at the
Courthouse. Jackson allegedly advised McCall that he was going to kill NAACP
Attorney Ackerman (first name unknown) but was told not to, as McCall had the
case won. (Source: FBI case files)

Answer: Willis McCall advised that he does not know an individual by the name
of Francis Edward Jackson and denied that he was ever told by anyone that they
were going to kill NAACP Attorney Ackerman.

Allegation: Willis McCall allegedly solicited the assistance of the Ku Klux
Klan to "run" the NAACP attorney's out of Florida. Several NAACP attorney's
were later chased by vehicles occupied by Klansmen from Lake County to Orange
County. (Soun:e- FBI case files)

Answer: Willis McCall denied any involvement in the alleged chase of the
NAACP officials and denied that he sollcz.ted the Klan to initiate the
incident.

Note: The issues described above were discussed during the January 13
interview; however review of the tape recording indicated a need for further
clarification.
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WILLIAM D. FINLAYSON, Ili, M.D,

DIPLOMATE OF THE AMERICAN BOARD OF INTERNAL MEDICINE
PO.BOX 1865
EUSTIS, FLORIDA 32727-1865
PHONE (904) 589-6367 <

February 11, 1992
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To Whom it May Concern:

It is my medical opinion that it is not in
the best medical interest of Willis V. McCall
to. undergo polygraph evaluation. Mr. McCall has
coronary artery disease and cardiac arrythmia

which could be effected adversely under stressfull

conditions.

Respectfully,

Wllllam D. Flnlayson,

WDF/eb
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